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Angelika Świtalska 

Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 

 

                                                                 Interpelacja 

 

 

                                                                                             Roman Ciepiela 

                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Zwracam się z prośbą o informację dotyczącą stadionu, który na potrzeby Igrzysk 

Europejskich powstał w Tarnowie. Czy miasto ma zabezpieczone pieniądze na późniejsze – 

zgodnie z deklaracjami – przerobienie obiektu na potrzeby piłkarzy Unii Tarnów? Czy grozi 

nam ryzyko, że po Igrzyskach stadion będzie niewykorzystywany z racji braku środków? Ile 

obecnie kosztuje miesięcznie funkcjonowanie stadionu? Ile będzie kosztowało utrzymanie 

obiektu po przemianowaniu na stadion piłkarski? 

 

                                                                                                    Z poważaniem 

                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 

 

           /-/ Angelika Świtalska 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1x Adresat 

1x Kancelaria Rady Miejskiej 

1x Wydział Organizacyjny UMT 

1x a/a 


